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"白鷺" 牌米粉干
白驚牌米粉干是福建省的傳統出口商品之一，出口已有数十年的歷史，在國際市埸上，特 

別在港澳、星馬和東南亞地區真有較高的聲譽。
白鷺牌米粉干係選用優質百米番原料，以現代科學技術精製而成'其色潔白'富有彈性' 

鬆韌適度，炒實皆宜。
白鷲牌米粉干分水粉和炊粉兩類，有粗條、中粗和細條三種。桐口米粉干、龍岩米粉干屬 

水粉類，係粗條型粉干，其它各種米粉干都是炊粉。厦門一級米粉、厦門二級米粉、厦門炊米 
粉、興化排米粉、雙塔排米粉、興化餅米粉係中粗條型米粉'興化細米粉係細條型米粉干。

白驚牌米粉干規格頗多，可以滿足各種用戶的需要。龍岩米粉、桐口米粉、厦門-級米粉、 
厦門二級米粉、厦門炊米粉、雙塔排米粉有500克、300克，興化粗米粉有500克、300克、250 
克，興化細米粉有300克、284克等多種規格。

白驚牌米粉干由中國糧油食品進出口總公司福建省分公司暨厦門、泉州、漳州支公司經營°
"Egret" Brand Dried Vermicelli

"Egret" Brand Dried Vermicelli is one of the traditional export products of Fukien Province with a 
history of decades. It has gained high reputation in the international market especially Hong Kong, 
Macau, Singapore and South East Asia.

"Egret" Brand Dried Vermicelli is made from high quality white flour, processed by modern technol- 
ogy. It's white in colour & elastic, suitable for both cooking & frying。

There are two kinds of “Egret" Brand Dried Vermicelli: for boiling & frying. It also comes in thick 
noodles, medium thick noodles, and thin noodles. "Tung-Hou" Dried Vermicelli, "Lung-Yen" Dried Ver- 
micelli are both boiling vermicelli of thick noodles, whilst the other dried vermicelli are of frying ones. 
"Ha-Men" High Quality Vermicelli, "Ha-Men" Secondary Vermicelli, "Ha-Men" Cooking Vermicelli, 
"Double Pagoda" Vermicelli comes in 500 grams, 300 grams; "Hing-Fa" Thick Vermicelli comes in 500 
grams, 300 grams, 250 grams whilst "Hing二Fa" Thin Vermicelli comes in 300 grams, 284 grams and 
others too.

"Egret" Brand Dried Vermicelli is managed 9y China National Cereals Oils & Foodstuff 1/E Corp., 
Fukien branch as well as Ha-Men, Chuanchow & Changchow branches.
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由2月6日至15日
唐人街總店

China National Cereals, Oils & Foodstu紆s 
Imp. & Exp. Corp., Fujian Branch
Address: 10-11/Fl., Foreign Trade Centre
Wusi Avenue, Fuzhou, China.
Tel: 533784.Telex: 92103 FOODS CN
Cable: "FOODCO-FUZHOU" Fax: 537339

中國糧油食品進出口公司福建省分公司 
地址：福州市五四路外貿中心10-11層 
電話：533784電傳：92103 FOODS CN 
電掛：5028 圖文傳眞：Fax:537339
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晚間在「天下第一」總店頂模，我們握全 
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胡雲曰：「阿黃，你 
可以畀定金先。」
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「何小姐，我正吟 

想找你來陪伴我太太，現在，不必也

，未及喋仔，但打鬼有 
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